ПОДВОЄННЯ БУКВ 
	Подвоєння
(збіг однакових приголосних)
	Подовження
(д, т, з, с, ц, л, н, ж, ч, ш)
(між голосними)

	1) ¬                           
      Д      Д                  

Н: віддати, піввікна,
	1) у іменниках сер. р. на я

Н: життя
АЛЕ! листя, щеня

	
2)        ^                        
      Н      Н   

Н: ранній               
	2) у деяких  іменниках жін. р., чол. р. на я

Н: Ілля, стаття, суддя, породілля
АЛЕ! статей

	
3)                                
      Н    Н    

Н: юннат          
	3) у іменниках ІІІ в. жін.р. , у О. в.
Н: сіллю, піччю
АЛЕ! радістю

	4)  ¬ ¬                             
      З    З
Н: возз’єднання, роззявити                
	4) у дієсловах на ллє, ллю

Н: виллємо, заллємо

	5)  у дієсловах          ^                        
                                С     СЯ  
Н: розрісся
	5) у прислівниках зрання, спросоння, навмання, попідтинню, попідвіконню

	6) у наголошених суфіксах прикметників
енн       здоровенний
анн      силенний
янн      старанний
             незрівнянний
АЛЕ!священик (священний)     
          шалений ,  навіжений, довгожданий, обітований , огненний (але: вогняний)
	Запам’ятати!!! 
бовван
ссавці
лляний
ввічливий
овва
Ганна 



У дієприкметникових суфіксах завжди одна Н (улюблений, прочитаний, замріяний, одухотворений). 
Примітка. У дієприкметниках наголос ніколи не падає на суфікс. Якщо суфікс наголошений, то це не дієприкметник 
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